
                                       
Dagsorden  

Egtved Udviklingsråd 
 

Dato: 25. januar 2023 Mødested: Roberthus 
Tidspunkt: kl. 19  

 

Mødeleder/referent 
Inger/Kirsten 

Deltagere:  
Kirsten, Flemming, Mette, Troels, 
Inger, Henrik, Torben, Thyra, Kirsten 
 

Afbud:  
Torben 

 
Dagsorden: 
 

1. Evaluering af nytårskur 
den 7. januar v/Torben 

 
 
 
 
 
 

2. Rundtur med politikerne 
lørdag den 4. marts kl. 
9.00 – 12.00  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Klyngemøde den 11. 
januar 2023 i Ødsted 

 

 
Referat: 
 
1 
En meget fin eftermiddag med ca. 90 gæster. En del kendte ikke 
Roberthus ’s tilbud. Der blev taget rigtig godt imod de 4 priser. 
Musikken virkede godt. At mingle under høj musik er en 
udfordring. Egtved Posten burde have sendt en 
fotograf/journalist. Frederiks oplæg gav en god historik. Ros til 
arrangementsgruppen. 
 
2. 
Lars, Søren og Gerda har takket ja. Thyge er forhindret. 
Forslag til projekter de skal se: 

• Morgenmad på Roberthus samt orientering:  
o 1. Sikker skolevej, overgang fra Hejlskov, Vinkelgård 

og Dulmosevej - Erik 
o 2. Hallen Kulturum – Thyra eller Lars 
o 3. Spejderne – Henrik 
o 4. Tinghøj – Troels 

• Gåtur med stop undervejs: 
o Aftensang – Inger 
o Butik Dorthe + ny butik  
o Den gamle trælast hvor Klima & Energi rykker ind 

de næste 10 år – Erik/Alex/Martin 
o Aktiverhverv – fokus på erhvervsjord.  

 
Andet: 

• Nye kommunale byggegrunde efter Hvidegårdsvej 

• Kulturum, Egtvedpigens grav, Spejdercenter 

• OBS – vi mangler fortsat 500.000 kr.  

• Aftensang skal graves op pga. fjernvarme. Cykelstien er et 
problem. Inger kontakter Gerda vedr. merudgiften. 

 
Inger kommer med et bud på et program med tidspunkter.  
 
 
3. 
Erik og Inger deltog.  
Referat er sendt rundt.  



 
 
 
 
 

4. Årsmøde og 
generalforsamling den 28. 
marts kl. 19 på Roberthus 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5. Kaffemøde med 
borgmesteren den 5. 
oktober kl. 16-18 på 
Roberthus 

 
 
 
 

6. Gadebandemøde den 20. 
april 15.30 - 17 

 
 
 
 

7. Opfølgning vedr. Tinghøj 
 
 
 
 
 
 
 
 

Emner: Vindmøller, byvisioner, unge m.m. 
Der er aftalt nyt klyngemøde i Egtved den 23. maj, hvor 
formanden for ULN, Thyge også deltager.  
 
 
4.  
Tema: Debat med politikere vedr. hvordan får vi ildsjæle til at 
gro? Hvordan skabes et godt partnerskab mellem Egtved og 
Vejle Kommune. Lars, Søren og Thyge har takket ja til at deltage. 
Program - Inger 
Annonce Egtved Posten – Kirsten 
Facebook m.m. Inger  
Kage – Flemming 
Kaffe, mælk, vand – Flemming 
Dirigent – Inger spørger Ejvind Sørensen 
Inger laver årsrapport til Vejle Kommune + beretning.  
Flemming laver regnskab 
Inger medbringer en oversigt over dem der stiller op.  
Valg:  
Henrik er på valg og ønsker genvalg 
Thyra er på valg og ønsker genvalg som Idrætsforeningens 
repræsentant. 
Flemming er på valg. Han arbejder på at finde en afløser. 
Troels er på valg og ønsker at fortsætte som suppleant. 
Revisorer: Flemming spørger de nuværende revisorer om at 
fortsætte.  
 
5.   

Uformelt møde, hvor der er mulighed for en snak og dialog med 
borgmesteren.  
Inger har booket mediesalen på Roberthus.  
Måske skal vi hjælpe med kaffe, har bedt borgmesterkontoret 
om at bestille kage hos bageren i Egtved.  
 
6. 
Karen er gået i gang med en opdatering af vores oversigt over 
gadebandemedlemmer.  
Der er lavet aftale med Vejle Kommune i forhold til dato.  
Der sendes mails ud nu med ønsker, som sendes til Vejle 
Kommune i god tid 
 
7. 
Inger og Troels har været til møde med den nye leder af Tinghøj, 
Benjamin og Jørgen Ballegård.  
Hel uformel snak vedr. Tinghøj. Troels og Inger fortalte om 
Egtveds byvision og EU’s bekymringer i forhold til 
socioøkonomien for byen. Vi udtrykte bekymring i forhold til 
Pilebo (5 boliger på Overgårdsvej) og den artikel, der har været 
om bostedet i VAF.  
Vi aftalte, at vi holder kontakten.   
 



 
8. Opdatering af 

hjemmesiden 
www.egtved.dk 

 
 
 
 
 
 
 

9. Oplevelsescenter ved 
Egtved Pigens grav.  
Helle og Inger 

 
 
 
 

10. BID  
 
 
 
 
 

 
   

11. Spejderne 
 

 
12. Roberthus, brugergruppe 

v/ Torben 
 

13. EIF/Egtved IMC 
 
 
 
 
 
 
 

14. Vejle Ådal og Fjord 
 

 
 

15. Sikker skolevej 
 
 
 
 
 

8.  
Foreningslisten er opdateret.  
Kommunikationsgruppen vedr. byvision:  
Frederik: Videoer er i gang sat.  
Materiale fra Vejle Kommune vedr. turist i Egtved, kan brugs til 
hjemmeside.  
Egtved Handelsforening – deres hjemmeside er lukket. Inger har 
talt med Nina, som gerne vil lave en ny side til dem – en lækker 
side, der beskriver butikkerne i Egtved.  
 
 
9. 
Vinderprojekterne er fundet. Næste skridt er at sætte 
vinderprojekterne sammen, og dernæst skal der søges fonde og 
projektet skal i udbud.  
Egtvedpigens Venner holder generalforsamling tirsdag den 7. 
marts kl. 19 i Roberthus. 
 
10. 
Inger og Erik deltog. 
Referat er sendt rundt.   
Elevrådet og ungdomsskolen deltog.  
Running Dinner lørdag den 22. april. 
Sommerfestival afholdes den 16. – 17. juni 
Næste møde den 1. februar: Bl.a. fælles kalender 
 
11. 
Intet nyt 
 
12. 
Intet nyt 
 
13. 
EIF afholder generalforsamling den 28. februar i Egtved IMC. 
Der er afholdt en visionsdag for alle bestyrelsesmedlemmer. Det 
blev en god og konstruktiv dag med positiv feedback. 
Kunstgræsbanen overtages af Egtved IMC pr. 1. jan. 2023. 
Der er oprettet en frivilliggruppe ”Team IMC”, der mødes i hallen 
hver 2. tirsdag fra 9.00 – 11.30. 
 
14. 
Der er aktivitet i naturkomiteen, og der er drøftelser med 
lodsejerne. 
 
15. 
Opfordring til at grundejerforeningen Hejlskov, Vinkelgård og 
den nye udstykning ved Dulmosevej går sammen om en løsning 
vedr. sikkerskolevej over Søndergade. Skal tages med til 
budgetønske til 2024. Erik og Flemming er på sagen. 
 



 
16. Lokalplan nr. 1348 ved 

Hejlskovparken v/ 
Flemming og Inger 

 
 

17. Skovplan for Vejle 
Kommune 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

18. De næste møder 
 
 
 
 
 

 

19. Artikler til VAF 
 
 
 
 

20. Eventuelt  
 
 
 
 

 
16.  
Egtved Udviklingsråd har gjort indsigelse mod lokalplanen.  
Indsigelse er sendt rundt. Ingen tilbagemelding endnu.  
 
 
17. 
Plan over Vejle Kommunes skove har været i høring.  
Inger har indsendt vores høringssvar via Citizenlab  

 
Vores høringssvar handler om, bynær offentlig skov tæt på 
Egtved, adgang til MTB-spor i nærheden af Egtved og 
sammenhæng mellem grundvandsbeskyttelse og skovområder. 
(grundvandsparker?).  
 
Sagen har været behandlet, og de har forholdt sig til vores 
høringssvar, men det har ikke ændret noget i planen.  
 
 
 
EU Mandag den 20. februar kl. 19 
 
Rundtur med politikere lørdag den 4. marts kl. 9-12 
 
Udviklingsrådets årsmøde tirsdag den 28. marts kl. 19 
 
 
19.  
Nytårskur har været omtalt i VAF og prismodtagerne har været i 
Egtvedposten. Synd at Egtvedposten og VAF ikke prioriterede at 
deltage.  
 
Ingen forslag til nye artikler. 
 
20. 
Intet 
 
 

  

 


